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Afgevaardigden Vlaams-Brabant 

Verslag nr. 15 vergadering van woensdag 4 december 2024 

 aanvang vergadering 19.30 uur - einde vergadering  22.15 uur 

Aanwezigheden Uitnodigingen 

Erik Schuermans Voorzitter - lid FinCom X Fred Van den Eynde (BO) V 

Eddy Van Avermaet Secretaris X Vincent Villé A 

Paul Janssens Ondervoorzitter X   

Eddy Jacobs Lid X   

Paul Broeckx Lid  X   
     

     

     

X = aanwezig - V = verontschuldigd - A = afwezig - N = niet uitgenodigd 

  

Verslag: 

1. Samenstelling PGA Vlaams-Brabant 
- Johny Manghelinckx en Marc De Smedt namen ontslag als afgevaardigde en dus ook als werkend 
lid. 
- Eddy Van Avermaet vervangt Johny Manghelinckx als werkend lid. 
- Eddy Jacobs vervangt Marc De Smedt als werkend lid. 
- Er zijn 3 vacante plaatsen. Er wordt overlegd hoe nieuwe kandidaten kunnen aangezocht worden. 
Via een algemene oproep op een APVC noch via mail lijkt dit te lukken. Potentiële kandidaten 
worden best rechtstreeks aangesproken. 
 
2. Functies in de PGA Vlaams-Brabant 
Na overleg werden de functies als volgt verdeeld: 
Voorzitter: Erik Schuermans 
Ondervoorzitter: Paul Janssens 
Secretaris: Eddy Van Avermaet 
Leden: Paul Broeckx, Eddy Jacobs 
 
3. Voorbereiding AV van 7 december 2024 
- Erik Schuermans kan niet aanwezig zijn op de AV van 7 december 2024. Hij geeft volmacht aan Eddy 
Van Avermaet. 
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- De agenda wordt overlopen en waar nodig wordt, ter voorbereiding van de AV, door de 
afgevaardigden een standpunt ingenomen. 
- De kandidaturen voor de selectiecommissie worden geëvalueerd, ter voorbereiding van de 
stemming hierover op de AV. 
- Eddy Van Avermaet zal op de AV een tussenkomst doen i.v.m. de procedure bij (her)verkiezing van 
bestuurders. De afgevaardigden Vlaams-Brabant zijn het niet eens met de nu gevolgde procedure. 
- Het voorstel om aan Basketbal Vlaanderen, als lid van de AV van Basketbal Vlaanderen Events, per 
definitie een beslissende stem te geven, wordt niet aanvaard. Een beslissende stem kan enkel bij 
staking van stemmen. 
- Er wordt voorgesteld om bij de Varia de aandacht te vragen voor de problematiek van Hageland 
United ivm met de boete die hen door FEDRIS wordt opgelegd. 
 
4. APVC 
- Vastgesteld wordt dat behoorlijk wat clubs afwezig waren (gold ook voor andere provincies). Dit 
roept vragen op ivm met de wijze waarop APVC’s georganiseerd worden. 
- De afgevaardigden betreuren dat de powerpoint met de input vanuit het bestuur en management 
van Basketbal Vlaanderen pas enkele dagen voor de APVC werd overgemaakt. 
 
5. Volgende vergadering  
Op uitnodiging 
 

Met sportieve groeten 

 

 

 

Eddy Van Avermaet        Erik Schuermans 
Secretaris        Voorzitter 
 


